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Närvarande: ordinarie Sigvard Ländin (PRO) 
  Per Westberg (SPF) 
  Birgit Grahn (PRO) 
  Kerstin Johansson (PRO) 
  Lars-Erik Eriksson (SPF) 
 
 

Ersättare: Bengt Arlevind (PRO) 
 Ulla Nilsson (PRO) 
 Sven Karlsson (PRO) 

  Margareta Apelskog (SPF) 
   
Förhindrad att delta 
I dagens sammanträde: Per-Erik Bergman (SPF) 
 

 
                      
I tjänsten deltog: Lennart Keberg 
  Gudrun Sjödin 

                    Peter Forslund § 6    
 
 
Paragrafer 
 
§§ 1- 13  
       
Sekreterare:   _______________________ 
   Gudrun Sjödin 
 
 
Justerare: 
 
 
 
 
______________________                     _________________________ 
Sigvard Ländin Per Westberg 
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§ 1.   Sammanträdet öppnas 
Ordförande hälsade välkommen och riktade ett särskilt välkomnande till Peter Forslund 
från stadsdelsförvaltningens stab. Sammanträdet förklarades därmed öppnat. 
 
 
§ 2.   Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes med tillägg av en punkt under övriga frågor. 
 
 
§ 3.   Anmälan av protokollsjustering 
Anmäldes att protokoll nr 4:2006 från sammanträdet den 7 april  januari 2006 blivit 
justerat och utsänt. Protokollet lades därmed till handlingarna. 
 
 
§ 4.   Val av justerare till dagens protokoll 
Vice ordförande Per Westberg utsågs att jämte ordförande Sigvard Ländin justera dagens 
protokoll.  
 
 
§ 5.   Rapport från förtroenderåden 
Hässelby Gårds äldreboende 
Ledamoten Birgit Grahn rapporterade från förtroenderådets sammanträde som ägde rum 
den 26 april.  
 
-  Förtroenderådet har fått ekonomiskt bidrag från förvaltningen och planerar nu för en 
eventuell fest i trädgården.  
 
- Diskussioner har förts om helgpersonal som rådet anser vara unga och sakna erfarenhet 
av arbetet. 
 
-  Misstankar finns om att övernattning av utomstående sker i D-huset. Vidare har boendes 
möbler som funnits placerade i korridorer försvunnit. Förvaltningens säkerhetsansvarige 
ska kopplas in. 
 
-  Ett säkrare system för tidsbokning i tvättstugan ska införas då det idag sker lite oordnat. 
 
-  Förtroenderådet fortsätter tills vidare med representanter från såväl seniorboendet som 
från äldreboendet. Detta i avvaktan på att ett boenderåd från seniorboendet inrättas. 
 
-  De utemöbler i trädgården, som inköpts och ägs av Micasa, är inte funktionella och 
måste bytas alternativt åtgärdas. Risk finna att stolarna tippar framåt och även bakåt. 
Personal ska alltid finnas tillgänglig i trädgården i samband med utevistelse för att undvika 
olyckshändelser.    
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Skolörtens äldreboende 
Ersättaren Bengt Arlevind rapporterade att årsmöte ägde rum den 18 april. En ”nygammal” 
styrelse har bildats. Carin Gustafsson kvarstår som ordförande i förtroenderådet. För att ge 
ytterligare stadga i styrelsen har såväl en vice ordförande som en vice sekreterare utsetts. 
 
-  Förtroenderådet har fått ekonomiskt bidrag från förvaltningen. 
 
- Förtroenderådet har ett bra samarbete med PRO-föreningen i Hässelby villastad, kyrkan 
och andra föreningar i området.. 
 
- Bra rapporter lämnas till rådet från Skolörtens verksamhetsledning. Samarbetet är 
trivsamt och sker på ett obyråkratiskt sätt. 
 
- Många inbrott och okända människor som springer runt i byggnaderna har rapporterats. 
Varningar har gått ut till de boende om detta. 
 
- Hobbyföreningens snickerilokal kommer att upphöra. För närvarande är det endast en 
person som sporadiskt använder lokalen. 
 
 -  En Plustjänst har rekryterats till Skolörten. Arbetsuppgifterna består av olika 
vaktmästaruppgifter. 
 
- Vid nästa sammanträde kommer en representant från Micasa att delta. 
 
 
§ 6.   Information om framskridandet av arbetet med trygghetsringning 
Peter Forslund informerade om uppdraget att inrätta trygghetsringningar för äldre i 
Hässelby-Vällingby och presenterade ett förslag till genomförande. 
Diskussioner fördes om olika alternativ till genomförande. Rådet anser det viktigt att få tag 
på intresserade personer som är villiga att organisera arbetet med trygghetsringningar. 
 
Rådet beslutade att ersättaren Margareta Apelskog och ordförande Sigvard Ländin ska ingå 
i en arbetsgrupp tillsammans med Peter Forslund för fortsatt planering för inrättandet av 
trygghetsringningar i stadsdelsområdet.  
 
§ 7.   Hässelgården 
Lennart Keberg informerade om det fortsatta arbetet med Hässelgården. 1 januari 2007 är 
beräknat som startdatum för närvårdscentralen. Upphandling för ombyggnaden pågår. 
Förvaltningen kommer eventuellt att ansvara för samlingslokalen i ett inledningsskede.  
 
Aktuella frågor just nu är receptionsverksamhet, transporter till och från Hässelgården, 
nyttjande av garaget, boendefrågor och mötesplatser. Förutom närvårdscentralen kommer  
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friskvårdscentrum, apotek, bibliotek och olika evenemang finnas riktade till äldre inom 
stadsdelsområdet.  
 
Från och med den 1 juli 2006 kommer Micasa att lämna över seniorlägenheter till 
bostadsförmedlingen för uthyrning. 
 
 
§ 8.   Stadsdelsnämndens sammanträde den 23 maj 2006   

a) Tertialrapport 1 
Lennart Keberg och Gudrun Sjödin redogjorde muntligt för innehållet i tertialrapport 1 
utifrån äldreomsorgens verksamhet. 
 
Rådet hade för övrigt inget att tillägga till ärendet.                    
 

b) Remiss- Revisionsrapport- Hemtjänst för äldre kvalitet och rättssäkerhet för den 
enskilde. 

Rådet har tagit del av Revisionsrapporten. En muntlig föredragning av förvaltningens svar 
på remissen gavs av Gudrun Sjödin. 
 
Rådet hade för övrigt inget att tillägga till ärendet. 
  

c) Förslag till ny detaljplan för kv. Firman 1 m.m. inom stadsdelen Råcksta. 
Rådet har tagit del av förslaget till ny detaljplan för kv. Firman 1 m.m. 
 
Rådet hade inget att erinra mot förslaget till ny bebyggelsen i kvarteret Firman 1 m.m. 
 

d) Förslag till ny detaljplan för kv. Huvudboken m.fl. i Råcksta. 
Rådet har tagit del av förslaget till ny detaljplan för kv. Huvudboken m.fl. i Råcksta. 
 
Rådet hade inget att erinra mot förslaget till ny bebyggelse i kv. Huvudboken m.fl. i 
Råcksta. 
    

e) Internremiss- Allt klottersaneringsarbete förs över till stadsdelsnämnderna. 
Rådet har tagit del av KD:s motion om en förbättrad klottersanering i staden. 
 
Rådet anser det viktigt och angeläget att få en snabb sanering i samband med klotter på 
stadens egendom och att en instans ska ha huvudansvaret för detta.  
 

f) Internremiss- 30-zoner. Utvärdering och förslag till åtgärder. 
Rådet har tagit del av remissen 30-zoner på stadens lokalgator: Utvärdering och förslag till 
åtgärder. 
Rådet anser att 30-zoner är en bra åtgärd på lokalgator och att detta bör fortsätta.  
Vidare anser Rådet att ytterligare och bättre skyltning behövs vid 30-zoner. 
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g) Psykisk ohälsa hos äldre. 
Rådet har tagit del av förvaltningens svar på Helen Jäderlund Eckhardt m.fl (fp) 
skrivelse angående psykisk ohälsa hos äldre. 

 
Rådet har inget att tillägga till ärendet. Rådet anser däremot att när så är möjligt bör 
förvaltningen vidga kretsen för samverkan med olika fastighetsägare m.fl.  
 
Paragrafen beslöts omedelbart justerad   
 
 
§ 9.    Anmälan – Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll nr 3/2006 
Anmäldes Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll nr 3:2006. 
Protokollet lades därmed till handlingarna. 
 
 
§ 10.  Inbjudan – Debattdag landstingets pensionärsråd 
Landstingets pensionärsråd har inbjudit till en debattdag den 16 maj 2006, om 
”Visionen om hälso- och sjukvården för äldre de närmaste tio åren”. 
 
Från Rådet anmäldes Per Westberg som deltagare. 
  
§ 11.  Övrig information från äldreomsorgen 
Skriftlig och muntlig information gavs om ett nyöppnat Friskvårdscenter, i privat regi, 
för seniorer i stadsdelen Vinsta. 
 
Informerades att förvaltningen efter nämndkonferensen den 30-31 mars fått i uppdrag att 
utreda möjligheten om att införa dagismorfar på våra barnstugor. 
 
§ 12.  Övriga frågor 
Vice ordförande Per Westberg informerade att rapporten ”Allt färre äldre får stöd” finns att 
hämta på Socialstyrelsens hemsida. Gudrun Sjödin tar fram rapporten och kopierar så att 
Rådets ledamöter och ersättare får varsitt exemplar av rapporten.    
 
Ersättaren Sven Karlsson framför en varning om att olika personer agerat med falska 
legitimationer i Hässelbyområdet och utgett sig för att komma från hemtjänsten. 
Lennart Keberg uppmanar att personer som råkar ut för sådana händelser omedelbart ska 
rapporterar sådant till förvaltningen och då i första hand till biståndshandläggarna. 
 
§ 13.  Sammanträdet avslutas  
Ordförande tackade för idag och förklarade därmed sammanträdet avslutat. 
 
Nästa sammanträde är måndagen den 22 maj, kl. 9.00 – 11.30 med efterföljande lunch på 
Riddersviks Gård. Stadsdelsnämndens presidium och stadsdelsdirektören kommer att 
delta. 
 

----- 
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